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A májusi képviselő-testületi ülésre kell a jegyző úrnak behozni az önkormányzati 
intézmények átvilágítását, de a júniusi testületi ülésre egybe lesz letéve az egész.

Az így elfogadott létszámú és szervezeti felépítésű hivatal ott elhelyezhető legyen, ezt 
takarja a 4.) pont. A 125/2-es anyag utolsó mondata így nem fogadható el, mert amit május 13- 
ai dátummal összevontan 6.) pontban felsorolta Bátor Antal a fedezet részletezése ide 
kívánkozik be, ennek a helyére.

P é t e r  I s tvánné :
Tisztelt Képviselő-testület!
Az 1.) pontban szerepel, hogy az Ifjúsági Házra vonatkozó - a testület előtt lévő vételi - 

ajánlattal addig nem foglalkozik, amíg a következő pontokban a tárgyalásokat le nem 
folytatják. Nehogy valaki úgy gondolja, hogy az Ifjúsági Házra vonatkozóan most már az itt 
lévő vételi ajánlatot elfogadva dönt a testület. Döntését akkor hozza meg, ha a többi pontokban 
részletezett feladatok eredményét megismeri.

V á m o s i  Tibor ;
Ügyrendi javaslatom lenne, mégpedig az, hogy Bátor Antal képviselő úr, szavazhat vagy 

nem?

L e s z k o v s z k i  Tibor :
Igen szavazhat.
Eredeti formában, változtatás nélkül, aki a 125/2-es anyagot támogatja, kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 17 nem szavazattal a 125/2-es anyagot nem fogadta el.

L e s z k o v s z k i  Tibor :
Surányi Pál képviselő-társam módosító indítványát teszem fel szavazásra. Az Ifjúsági Ház 

ügyében az elmúlt testületi zárt ülésen hozott határozatunkat vonjuk vissza, aki ezzel egyetért, 
kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 14 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett a határozat visszavonásával 
egyetértett.

L e s z k o v s z k i  Tibor :
Most a 125/2. számú módosító indítványt teszem fel pontonként szavazásra. Az 1.) pontban 

az Ifjúsági Ház eladásával kapcsolatban a Képviselő-testület akkor dönt, amikor a 
következőkben fogalmazott pontokra választ kapott. Aki elfogadja, kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal a módosító javaslat 1.) pontját elfogadta. 

L e s z k o v s z k i  Tibor :
Tisztázandó a városi bíróság, ügyészség elhelyezésének feltételei, annak önkormányzatra 

vonatkozó anyagi kihatása, aki elfogadja, kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal a módosító javaslat 2.) pontját elfogadta.
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L e s z k o v s z k i  Tibor :
Tárgyalni az ORFK-val a városi Rendőrkapitányság elhelyezésének új alternatívájáról annak 

részletei tisztázandók, aki elfogadja, kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal a módosító javaslat 3.) pontját elfogadta.

L e s z k o v s z k i  Tibor :
A Polgármesteri Hivatal funkcióját, testületi elfogadását követően elkészítendő az új hivatal 

építészeti program-terve mindenre kiterjedően, ennek alapján költségbecslés elkészítése 
átalakulásra vonatkozóan, aki elfogadja, kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 15 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett a 4.) pontot elfogadta.

L e s z k o v s z k i  Tibor :
Most pedig Bátor képviselő úr által a hat pontban megfogalmazott realizálási feltételeket és 

garanciákat tenném fel szavazásra, aki ezzel egyetért, kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 16 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta.

L e s z k o v s z k i  Tibor :
A 123/1999. számú képviselő-testületi határozatot olvasom, amit a múlt testületi ülésen 

hoztunk. "Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete Bátor Antal képviselő 
felajánlását az általa meghatározott feltételek mellett elfogadta. Bátor Antal a Palota-szálló 
épületének tulajdonjogát Várpalota Város Önkormányzata javára átruházza, ennek fejében a 
Képviselő-testület kötelezettséget vállal arra, hogy az átruházott ingatlant Városháza céljára 
alakítja át. Az átalakítás fedezete..." ezt a határozati pontot eddig kellene megtartani és azt a 
részt, hogy az átalakítás fedezete végig, az egész pont második részét eltörölni.

Javaslom, ami úgy szól, hogy még ez évben létrehoz, 1M forint alaptőkével egy 
közalapítványt a várpalotai tehetséges fiatalok tanulmányainak segítésére. Az alaptőke minden 
évben az inflációval növelendő és a közalapítvány legkorábban 2027. decemberében 
szüntethető meg. A másik pontban benne van az alapítvány létrehozása, tehát ennek a pontnak 
a visszavonását javaslom. Aki elfogadja, kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 16 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett a következő határozatot 
hozta:

146/1999. (V. 13.) számú képviselő-testületi 
h a t á r o z a t :

1.) Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete a 134/1999. (IV.29.) számú - 
Ifjúsági Ház értékesítésére vonatkozó - Képviselő-testületi határozatát visszavonja és 
elhatározza, hogy a Hit Gyülekezet Ifjúsági Házra vonatkozó vételi ajánlatát a következőkben 
meghatározott feladatok elvégzését követően meghozott döntések ismerete után tárgyalja:

- tisztázni szükséges a városi bíróság, ügyészség létesítésének feltételrendszerét, az 
önkormányzatot terhelő anyagi hatását,

- tárgyalásokat kell folytatni az ORFK-val a városi Rendőrkapitányság elhelyezésének új 
alternatívájáról, annak részletei tisztászával (80-100 M forint az önkormányzati igény)

- a Polgármesteri Hivatal funkciójának testületi elfogadását követően el kell készíteni az új 
hivatal - mindenre kiterjedő - építészeti programtervét, ennek alapján költségbecslést kell 
készíttetni az átalakításra vonatkozóan

H atáridő: 1999. augusztus havi Képviselő-testületi ülés
Feleló's: Leszkovszki Tibor polgármester



2.) A Képviselő-testület a 123/1999. (IV.29.) számú határozatát a következőkre módosítja:

Várpalota Város önkormányzati Képviselő-testülete Bátor Antal képviselő felajánlását az 
általa meghatározott feltételek mellett elfogadja.

Bátor Antal a Palota-szálló épületének tulajdonjogát Várpalota Város önkormányzata javára 
átruházza, ennek fejében a Képviselő-testület kötelezettséget vállal arra, hogy

2.1. az átruházott ingatlant városháza céljára alakítja át. Az átalakítás költségfedezete a Japán 
hitelprogram jelenleg érvényben lévő visszafizetési kötelezettség összegének csökkentéséből 
származó megtakarítás.
Határidő: a tárgyalásokra: 2000. december 31.

2.2. Amennyiben a 2.1. pont nem realizálódik, akkor az átalakítás tényleges bekerülését 
költségét, de minimum 50%-át pályázati vagy egyéb támogatási pénzeszközök fedezzék. Az 
esetlegesen hiányzó összeget a városi költségvetés biztosítja.
Határidő: 2001. december 31.

2.3. Ha a 2.1.- 2.2. pont teljesülése esetén a város szabályos gazdálkodása ellenére 
működésképtelen helyzetbe kerül, a Képviselő-testület jogosult döntését felülbírálni. Ebben az 
esetben a felajánlott épület az adományozó részére visszakerül, kölcsönös követelések nélkül.

2.4. Amennyiben a 2.1.- 2.2. pont 2002. december 31-ig nem realizálódnak, a város jogosult 
az ingatlant bármilyen célra hasznosítani, kártérítési kötelezettség nélkül.

2.5. A 2.1.-2.2. pontok valamelyikének vagy mindegyikének megvalósításához Bátor Antalnak 
olyan döntési helyzetbe kerülésre van szüksége, hogy érdemi tárgyalási jogosultsággal 
rendelkezzen.

2.6. A várpalotai tehetséges fiatalok tanulmányainak segítségére létrehozandó közalapítvány 
kuratóriuma 1999-ben felállításra kerül, de befizetés - az Önkormányzat részéről - csak 2000. 
január 1-je után fog történni.

3.) A Képviselő-testület a határozatban megfogalmazott tárgyalásokra a Polgármester mellett 
felhatalmazza a Jogi és Ügyrendi Bizottság, a Gazdasági és Pénzügyi Bizottság és a 
Városrendezési és Kommunális Bizottság elnökét. Felkéri a Polgármestert, hogy nevezettek 
részére a megbízó levelet adja át.

Határidő: 2002. december 3 1-ig folyamatos 
Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester

P é t e r  I s tvánné :
A ma összedolgozott Bátor képviselő úr ajánlatának van egy befejező szakasza is, ami nincs 

bent az 1.6. pontban, úgy szerepel, hogy végezetül javaslom, hogy az "épület őrzését", tehát 
erre vonatkozóan nem történt szavazás. A másik dolog, lehet, hogy egyértelműek ezek a 
határidők, a tárgyalásra vonatkozó határidőket jelentenek az 1-2.) pont megjelölésénél?

B á t o r  Antal :
Igen, 2002. december 3 1-ig.
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L e s z k o v s z k i  Tibor :
Az utolsó bekezdés vonatkozásában az én javaslatom a következő: készítünk erre 

vonatkozóan egy megállapodást és beterjesztjük a testület elé jóváhagyásra. Az épületnek 
külön üzemeltetőjét, karbantartóját kellene kijelölnünk. Addig, amíg ő üzemeltethet, addig az 
őrzési feltételről gondoskodik, ennek a részleteit kidolgozzuk és a testület elé hozzuk.

Az első sorozat szavazás után a végső határidő az augusztusi képviselő-testületi ülés, a 
tárgyalás végrehajtásért felelős a polgármester. Tárgyalásra jogosult a Gazdasági és Pénzügyi 
Bizottság, Jogi és Ügyrendi Bizottság, valamint a Városrendezési és Kommunális Bizottság 
elnöke. Javaslom, hogy valamennyi érintett bizottsági elnököt - ebben a témakörben a testület 
nevében eljárásra jogosítsa fel - és megbízó levelet számukra kiadhassak. Aki ezzel egyetért, 
kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal elfogadta.

L e s z k o v s z k i  Tibor :
Kérdezem, hogy van-e valakinek kérdése ezzel a napirendi ponttal kapcsolatban? 

Amennyiben nincs zárnám ezt a témát.

Vegyes Ügyek

L e s z k o v s z k i  Tibor :
1.) Június 29-ére és 30-ára a Bányász zenekarnak Körmöcbányára egy Fúvószenekari 

Fesztiválra meghívója van. 10-12 hely van, kérnék javaslatot, ki az, aki feltudná vállalni és 
eltudna menni.

2.) Június 25 és 26-án az eddig egyeztetett programállás szerint a dokumentum aláírására 
kerül sor Wolfsbergben, ahová a testület megvj Augusztus 20-án érkezik az egész Wolfsberg-i 
testület, és itt lesz aláírás. Augusztusba pedig Petrozsénybe várnak delegációt.

3.) Május 25-től 1580 olasz katona érkezik és 1 hónapot lesznek itt nálunk.

4.) Június 3-án Expo nyitás. 4-én Olasz nap lesz, ami azt jelenti, hogy Holland mintára a vár 
mögött egész napos haditechnikai bemutató lesz. 15.00 órára protokolláris küldöttség érkezik a 
dandártábornok vezetésével. 16.00 órakor egy hírverő hangversenyt csinálnak az Expo 
területén. Majd 17.00 órakor a NATO címert akarják bokrokkal, díszfenyővel kialakítani, majd 
18.30 órától hangverseny lesz a vár előtt az olasz katonákkal.

Van-e valakinek kérdése?

B á t o r  Anta l :
Másik témával kapcsolatban szeretnék szólni. Úgy gondolom, hogy zárt ülést kellene 

elrendelni az Önkormányzati Közüzemi Vállalat igazgatójának prémiumával kapcsolatosan, 
ugyanis május 31-éig van a határidő, amelyet a Képviselő-testület nem teljesített.

L e s z k o v s z k i  Tibor :
1999. prémium kizárója az érintett urnák, javaslati jogosultsága van a Gazdasági és 

Pénzügyi Bizottságnak. Egyébként március 3 1-e a határidő.
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A múlt évi prémiumkizáró teljesítésében nincs döntés, kifizetés nem történt meg, de 
elfogadott a testület minden beszámolóját a Közüzemi Vállalatnak.

Azt javasolnám a Gazdasági és Pénzügyi Bizottságnak, hogy mihamarabb hozza meg azt a 
döntését, lehet, hogy vannak aggályok de jogilag ha, nem lépünk, akkor kamatot fogunk 
fizetni.

További kérdés?

V á m o s i  Tibor :
Röviden szeretnék tájékoztatás adni a testületnek. A "Tiszta város, virágos városért" 

országos mozgalomba Várpalota város is benevezett. Május 8-án került megrendezésre, 72 
résztvevő volt. Az inotai, Szent István úti, Mátyás király úti temetőnél, valamint a Thuri várnál 
végeztünk társadalmi munkát. Szeretném megköszönni mindazoknak, akik részt vettek ebben. 
Szeptemberben és novemberben lesz a következő program.

L e s z k o v s z k i  Tibor :
Kérdezem, hogy van-e még valakinek kérdése? Amennyiben nincs, köszönöm mindenkinek 

a részvételét 16.35 óra van az ülést bezárom.

k.m.f

DeszkovszkFl ibor
polgármestdr

Dr. Fekete Antal János jegyző 
távollétében
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Péter Istvánná 
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